

## Announcements for 3-6-2022

2022年3月6日報告事項

1. This week's prayer focus is for us to be deeper in love with Jesus, in light of what he has done for us.  
本週禱告焦點：禱告讓我們因耶穌為我們所做的一切，愛祂更深。
2. There will be church lunch today after second service today. Lunch will be served by the Cantonese fellowship group.  
今天第二堂崇拜後請留步用午餐。午餐服事由粵語團契負責。
3. With the recent CDC and NYS guideline changes, masks will now be optional for all ages in the church building. May we continue to look to the Lord as we are hopefully closer to the end of the pandemic.  
隨著疾控制中心和紐約州指導準則的改變，從現在起在教會裡可以選擇不戴口罩。讓我們繼續仰望主，希望離疫情結束更近了。
4. Our next baptism service will be on Sunday, April 17<sup>th</sup>. If you are interested in getting baptized, please reach out to any one of our pastors or board members.  
下次的受洗典禮將於4月17日主日舉行。如果你有意要受洗，請聯系任何一位牧師或執事。
5. A friendly reminder that Daylight Savings starts next week. Please remember to set your clocks on hour forward before you go to sleep this Saturday, March 12<sup>th</sup>.  
友情提醒：夏令時於下週開始。請記得本週六（3月12日）晚上睡覺前把時鐘向前調一小時。
6. We have extra paint, in the color called Accessible Beige, that was not used during the sanctuary renovation. If you would like to take some, please contact Simon Chan.  
我們有多餘的油漆，顏色是米色的，崇拜廳裝修時沒有用。如果你想要一些，請聯系陳雲瑞弟兄。
7. Let us continue to pray for the country and people of Ukraine and the Christians that are there during this time.  
請大家繼續為烏克蘭國家和人民，以及在那裏的基督徒禱告。

### 8. Sermon speakers:

	March 13
English Worship	Ken Pitcher
Chinese Worship	Brother Bin Zhang
RCCC-W Worship	Pastor Ho

### 崇拜講員

	三月十三日
英文崇拜	Ken Pitcher
中文崇拜	張斌弟兄
西區崇拜	何牧師